
1 
 

Protokół Nr 3/2025  

z wspólnego posiedzenia 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Oraz Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

z dnia 16 stycznia 2025 r. 

Miejsce posiedzenia:  

Sala Koncertowa im. K. Klenczona w Wieliszewie, ul. K.K. Baczyńskiego 1.  

Obrady rozpoczęto 16 stycznia 2025r. o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:18.  

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia.  

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Krystyna Wesołowska przywitała zebranych 

i otworzyła posiedzenie. Następnie poprosiła członków obu komisji o potwierdzenie kworum na 

urządzeniach elektronicznych. Obecność potwierdziło 8 z pośród 10 członków obu komisji:  

1. Anna Buczek 

2. Jacek Kuciński 

3. Artur Miętek 

4. Łukasz Miętek 

5. Dorota Sarna 

6. Jan Sołtys 

7. Dorota Trzaskoma 

8. Krystyna Wesołowska 

NIEOBECNI (2): Maciej Glandzberg, Artur Sierawski (następnie radni przybyli na posiedzenie 

spóźnieni). 

Lista obecności Radnych oraz Lista obecności Gości stanowią załącznik nr 1, 2 i nr 3 do protokołu.  

Ad. 2. Wybór Przewodniczącego Wspólnego posiedzenia Komisji.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Łukasz Miętek zgłosił kandydaturę Krystyny Wesołowskiej. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Krystyna Wesołowska wyraziła zgodę. 

Nie zgłoszono innych kandydatów. 

Głosowano w sprawie: Wybór Przewodniczącej Wspólnego posiedzenia. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2. 

Wyniki imienne: 

ZA (8): Anna Buczek, Jacek Kuciński, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, 

Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska. 

PRZECIW (0). 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0). 
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BRAK GŁOSU (0). 

NIEOBECNI (2): Maciej Glandzberg, Artur Sierawski. 

Ad.3. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Przewodnicząca Wspólnego posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji 

Oświaty, Kultury i Sportu Krystyna Wesołowska zapytała członków obu komisji czy są uwagi do 

zaproponowanego porządku obrad. Zmian porządku obrad nie zgłoszono. Przewodnicząca Komisji 

poddała pod głosowanie nw. porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Wybór Przewodniczącego posiedzenia.  

3. Przyjęcie porządku posiedzenia.  

4. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń poszczególnych komisji.  

5. Rozpatrzenie Petycji Rady Rodziców Szkoły Podstawowej nr 2 im. Jana Pawła II 

w Wieliszewie w sprawie przeniesienia z terenu szkoły Centrum Usług Wspólnych oraz 

Biblioteki Publicznej.  

6. Podsumowanie pracy komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2024 rok.  

7. Opracowanie planu pracy komisji Skarg, Wniosków i Petycji na 2025 rok.  

8. Podsumowanie pracy komisji Oświaty, Kultury i Sportu za 2024 rok.  

9. Opracowanie planu pracy komisji Oświaty, Kultury i Sportu na 2025 rok.  

10. Sprawy różne.  

11. Zamknięcie posiedzenia  

Głosowano w sprawie: Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2. 

Wyniki imienne: 

ZA (8): Anna Buczek, Jacek Kuciński, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, 

Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska. 

PRZECIW (0). 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0). 

BRAK GŁOSU (0). 

NIEOBECNI (2): Maciej Glandzberg, Artur Sierawski. 

Ad.4. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń.  

Przewodnicząca poinformowała, że protokoły zostały udostępnione Radnym na platformie e-Sesja 

przed terminem posiedzenia komisji.  

Pytań ani uwag do protokołów nie zgłoszono. 

Na posiedzenie komisji przybył Radny Artur Sierawski. 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu nr 4-2024 z Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dn. 

04.12.2024r. 

Wyniki głosowania: 
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ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Wyniki imienne: 

ZA (3): Łukasz Miętek, Jan Sołtys, Krystyna Wesołowska. 

PRZECIW (0). 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0). 

BRAK GŁOSU (0). 

NIEOBECNI (0). 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu nr 5-2024 z Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dn. 

23.12.2024r. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Wyniki imienne: 

ZA (3): Łukasz Miętek, Jan Sołtys, Krystyna Wesołowska. 

PRZECIW (0). 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0). 

BRAK GŁOSU (0). 

NIEOBECNI (0). 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu nr 5-2024 z Komisji Oświaty, Kultury i Sportu z dn. 

23.09.2024r. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

Wyniki imienne: 

ZA (6): Anna Buczek, Jacek Kuciński, Artur Miętek, Dorota Sarna, Artur Sierawski, Dorota 

Trzaskoma. 

PRZECIW (0). 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0). 

BRAK GŁOSU (0). 

NIEOBECNI (1): Maciej Glandzberg. 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu nr 7-2024 z Komisji Oświaty, Kultury i Sportu z dn. 

28.10.2024r. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

Wyniki imienne: 

ZA (6): Anna Buczek, Jacek Kuciński, Artur Miętek, Dorota Sarna, Artur Sierawski, Dorota 

Trzaskoma. 

PRZECIW (0). 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0). 

BRAK GŁOSU (0). 

NIEOBECNI (1): Maciej Glandzberg. 
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Ad.5. Rozpatrzenie Petycji Rady Rodziców Szkoły Podstawowej nr 2 im. Jana Pawła II 

w Wieliszewie w sprawie przeniesienia z terenu szkoły Centrum Usług Wspólnych oraz 

Biblioteki Publicznej.  

Dyrektor CUW Jerzy Iwański omówił szczegóły dotyczące pracy w dotychczasowej lokalizacji 

Centrum Usług Wspólnych, liczbę pomieszczeń, powierzchnię użytkową, liczbę pracowników 

w tej przestrzeni. Dyrektor Ośrodka Kultury Dariusz Skrzydlewski, który pełni nadzór nad 

Biblioteką Publiczną Gminy Wieliszew, przedstawił historię funkcjonowania Bibliotek 

Publicznych, które to początkowo wszystkie stanowiły biblioteki szkolne. Dyrektor omówił 

warunki lokalowe oraz zasady funkcjonowania Biblioteki Publicznej w SP nr 2 w Wieliszewie. 

Wójt Gminy Wieliszew Pan Paweł Kownacki odniósł się do kwestii bezpieczeństwa dzieci 

w związku z dotychczasową lokalizacją w/w placówek w budynku SP nr 2 w Wieliszewie. 

Następnie omówił dotychczasowe propozycje jakie pojawiły się w przeprowadzonych dotychczas 

rozmowach z mieszkańcami i przedstawicielami rodziców oraz przedstawicielami SP nr 2. Wójt 

wskazał przeciwwskazania do przeniesienia CUW oraz Biblioteki Publicznej do budynku Centrum 

Społeczno-Kulturalnego w Wieliszewie. W dalszej wypowiedzi Wójt Gminy przedstawił 

propozycje rozwiązania tego problemu lokalowego: możliwość adaptacji części poddasza 

znajdującego się nad stołówką oraz częścią biblioteki których koszt to około 1 mln zł, 

zorganizowanie nowej szkoły podstawowej w Komornicy, a także wykorzystanie przestrzeni 

wynajmowanych starostwu powiatowemu w Legionowie  oraz Ośrodkowi Szkolenia GALJAN. 

Ponadto Wójt odniósł się do głosów wnioskujących, aby nie organizować klas sportowych, co 

w jego opinii odbiło by się negatywnie na renomie naszych placówek  oświatowych. 

Dyrektor Ośrodka Kultury Dariusz Skrzydlewski zaproponował wygospodarowanie 

pomieszczenia, które mogłoby służyć na potrzeby zajęć szkolnych, lub ustalenie harmonogramu 

zamknięcia biblioteki Publicznej danego dnia, lub w konkretnych godzinach, w celu umożliwienia 

wykorzystania jej na zajęcia szkolne. 

W trakcie dalszej dyskusji omawiano m.in. możliwości zredukowania dwuzmianowości 

w placówkach oświatowych w Gminie Wieliszew. Wyliczano argumenty za i przeciw 

wykorzystania poszczególnych rozwiązań. Radny Artur Sierawski zaproponował dokładne 

przeanalizowanie wszystkich propozycji oraz zapoznanie z kosztami realizacji poszczególnych 

z nich.  

W trakcie omawiania tego punktu obrad na posiedzenie przybył radny Maciej Glandzberg. 

Przewodnicząca podsumowała przeprowadzoną dyskusję i zawnioskowała o kontynuację 

rozpatrzenia petycji. Następnie poprosiła o przygotowanie na kolejne posiedzenie informacji nt. 

szacowanego terminu oraz kosztów przeniesienia CUW do Komornicy. 

Głosowano wniosek w sprawie: kontynuacja rozpatrywania petycji na kolejnym posiedzeniu 

komisji. 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Wyniki imienne: 

ZA (10): Anna Buczek, Maciej Glandzberg, Jacek Kuciński, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Artur Sierawski, Jan Sołtys, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska. 

PRZECIW (0). 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0). 

BRAK GŁOSU (0). 

NIEOBECNI (0). 

Ad. 6. Podsumowanie pracy komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2024 rok. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji poinformowała, że sprawozdanie z pracy 

komisji za 2024 rok zostało udostępnione członkom komisji na platformie e-Sesja przed 

dzisiejszym posiedzeniem. 

Uwag ani pytań do sprawozdania z pracy komisji za 2024 rok nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: Głosowanie w sprawie przyjęcia sprawozdania z pracy komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji za 2024 rok. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Wyniki imienne: 

ZA (3): Łukasz Miętek, Jan Sołtys, Krystyna Wesołowska. 

PRZECIW (0). 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0). 

BRAK GŁOSU (0). 

NIEOBECNI (0). 

Ad. 7. Opracowanie planu pracy komisji Skarg, Wniosków i Petycji na 2025 rok. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawiła Radnym projekt planu pracy 

komisji na 2025 rok, a następnie zaproponowała, aby sprawozdanie z pracy komisji za 2025 rok 

oraz opracowanie planu pracy komisji na 2026 rok zostało przewidziane w realizacji na styczeń 

2026 roku. Pozostali członkowie Komisji nie wnieśli sprzeciwu do tej propozycji. 

Głosowano w sprawie: Głosowanie w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji na 2025 rok. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Wyniki imienne: 

ZA (3): Łukasz Miętek, Jan Sołtys, Krystyna Wesołowska. 

PRZECIW (0). 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0). 

BRAK GŁOSU (0). 

NIEOBECNI (0). 

Ad. 8. Podsumowanie pracy komisji Oświaty, Kultury i Sportu za 2024 rok. 
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Artur Miętek poinformował, że przedstawione 

sprawozdanie z pracy komisji za 2024 rok jest poprawioną wersją, uwzględniającą uchwałę nr 

I/12/2024 z dn. 7 maja 2024r (we wcześniejszej wersji wpisana została jedynie uchwała nr I/7/2024 

z dn. 7 maja 2024r). Sprawozdanie zostało udostępnione członkom komisji na platformie e-Sesja 

przed dzisiejszym posiedzeniem. 

Uwag ani pytań do przedstawionego sprawozdania z pracy komisji za 2024 rok nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: Głosowanie w sprawie przyjęcia sprawozdania z pracy Komisji Oświaty, 

Kultury i Sportu za 2024 rok. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7): Anna Buczek, Maciej Glandzberg, Jacek Kuciński, Artur Miętek, Dorota Sarna, Artur 

Sierawski, Dorota Trzaskoma. 

PRZECIW (0). 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0). 

BRAK GŁOSU (0). 

NIEOBECNI (0). 

Ad. 9. Opracowanie planu pracy komisji Oświaty, Kultury i Sportu na 2025 rok. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Artur Miętek przedstawił Radnym projekt 

planu pracy komisji na 2025 rok, a następnie zaproponował następujące zmiany względem 

przedstawionej propozycji: 

W pkt. 4 przewidzianym w realizacji na wrzesień 2025r. brzmiącym: „Zapoznanie się 

z zamierzeniami i bieżącą działalnością Stowarzyszeń funkcjonujących na terenie Gminy 

Wieliszew”, zaproponował dodać: „sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy 

Wieliszew z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego.” 

Ponadto w harmonogramie na wrzesień 2025 zaproponował dodać: „Analizę potrzeb 

inwestycyjnych rozwoju placówek oświatowych prowadzonych przez Gminę Wieliszew.” 

Pozostali członkowie Komisji nie wnieśli sprzeciwu do tych propozycji zmian. 

Głosowano w sprawie: Głosowanie w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury 

i Sportu na 2025 rok. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Wyniki imienne: 

ZA (7): Anna Buczek, Maciej Glandzberg, Jacek Kuciński, Artur Miętek, Dorota Sarna, Artur 

Sierawski, Dorota Trzaskoma. 

PRZECIW (0). 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0). 

BRAK GŁOSU (0). 

NIEOBECNI (0). 

Ad. 10. Sprawy różne. 
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Nie zgłoszono. 

Ad. 11. Zamknięcie posiedzenia nastąpiło o godz.: 16:18. 

  

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji 

Krystyna Wesołowska 

Przygotowała: Małgorzata Więckiewicz 

 

  

 


